
Referat af bestyrelsesmøde i Beboerrepræsentationen i Lyngby Søpark 

Torsdag d. 25. oktober 2012, kl. 20 

 

Til stede: Bente Hoffmann, Britta Lybye, Thomas Dahlmann og Stig Bortfeldt 

Fraværende: Christian LeBlanc Thilsted  

Referent: Stig Bortfeldt 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde d. 30. august 2012 

2. Opfølgning på punkter på to do-listen. 

3. Siden sidst (Bente). 

4. Status på flytning af hjemmeside til webhotel (Thomas). 

5. Fordeling af arbejdsopgaverne i forbindelse med print og omdeling af infofolder + brev ang. ny 

husorden. 

6. Evt. 

 

Ad pkt. 1: 

Ingen kommentarer til referatet fra forrige bestyrelsesmøde – godkendt. 

 

Ad pkt. 2: 

Bente har haft kontakt med Lyngby-Taarbæk kommune vedrørende adgang til søen med barnevogn. Der er 

nu oprettet en sag og svaret fra kommunen er ”det kan tage sin tid”, og at man først skal finde penge til 

opgaven. 

 

Med hensyn til vinduespudsning har DEAS tilbudt udvendig pudsning 2 gange årligt, gældende for alle de 

vinduer der ikke kan nås fra altanen.  

 

Vinduespudsergruppen har endnu ikke aftalt med alternativ leverandør om ekstra pudsning ud over de 2 

gange DEAS tilbyder. Bestyrelsen undersøger om der stadig er interesse for ekstra pudsning. 

Bente nævner muligheden og lodder stemningen via et indlæg på hjemmesiden + i forum. 

 

Stig har haft kontakt med Clorius vedr. synliggørelse af varmeregnskab. Redegørelsen er nu lagt på 

hjemmesiden. 

 

Bente har haft en dialog med Carsten Jørgensen fra DEAS omkring opsætning af husnumre ved indkørsel til 

parkeringspladserne. Carsten synes det er en god ide og arbejder videre med vores forespørgsel.   

 

Ad pkt. 3: 

Bente har været i dialog med Carsten Jørgensen fra DESA vedrørende følgende punkter: 

Parkeringsproblematikken omkring manglende parkeringspladser i terræn. Carsten meddeler, at de 

arbejder på at lave et samarbejde med Q Park e. lign. Dialogen tages op igen, da bestyrelsen ikke mener, 

det er en optimal løsning. 

Cykel parkering. Carsten Jørgensen mener ikke der behov for mere plads og informerede om at der også er 

pladser under blok 7+8.  

Container. Hver 2. måned sættes der container op og ordningen kan ikke udvides. 

Handicap parkering. Den beboer som havde betalt for handicap P-plads siden indflytning har fået sine 

penge tilbage.   



Ad pkt. 4: 

Thomas har flyttet hjemmesiden til webhotel hos ONE. 

 

Ad pkt. 5: 

Stig præsenterede første udkast til infofolder. 

Infofolder færdiggøres og printes i 140 eksemplarer (Stig)   

Bente skriver invitation til åbent beboer møde med henblik på dannelse af ny husorden.  

Møde forventes afholdt onsdag d. 21. november kl. 19.00 – 21.00. 

Brev og invitation skal sendes ud i uge 44.  

 

Ad pkt. 6:  

Der var et forslag fremme om at få opsat holdere til hunde høm-høm poser. Det vendes med Thomas 

Vicevært. 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes torsdag, d. 13. december kl. 20 hos Bente, nr. 2, 2.tv. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


